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De fractie van het CDA Krimpenerwaard wil met dit politieke jaarverslag over 2019-2020 graag 
verantwoording afleggen aan onze leden en kiezers. De tijdsspanne van het verslag loopt van 
april 2019 tot en met maart 2020, en is het tweede volledige raadsjaar na de verkiezingen van 
maart 2018.  
 
Waar zijn we mee bezig geweest, op welke onderdelen hebben we moties en/of 
amendementen ingediend en hebben we ‘successen’ behaald? Over tal van onderwerpen 
vindt u een beschrijving, alsmede een overzicht van moties en amendementen waar wij aan 
(mee)gewerkt hebben. Ook treft u een overzicht aan van ons stemgedrag op raadsvoorstellen 
van het college.  
  

Het is een vrijwel objectief verslag van onze werkzaamheden en het is aan de lezer om te 
beoordelen of wij onze verkiezingsslogan ‘Met elkaar, voor elkaar’ aan het waar maken zijn. 
Wij werken vanuit een oppositerol aan de kaderstellende, controlerende en 
volksvertegenwoordigende opdracht die we als gemeenteraad hebben. Als fractievoorzitter 
voeg ik aan dit verslag toe dat we onze werkzaamheden als plezierig en energiegevend 
ervaren. Het is goed om vanuit het christendemocratisch gedachtegoed te werken aan lokale 
vraagstukken. Werken aan een lokale maatschappij waarbij we vooral ook onze krachten 
bundelen om elkaar te helpen en klaar staan voor de bewoners die ondersteuning nodig 
hebben. Zo doen we dat binnen het CDA. 
  

Mocht u vragen hebben over dit verslag of over andere lokale politieke en/of bestuurs-
aangelegenheden dan kunt u mij en de andere leden van de CDA-fractie uiteraard altijd 
benaderen met uw vragen en ideeën. Tot slot dank ik onze fractiesecretaris Coen Hoogendijk 
en raadslid Irma Bultman voor het maken van dit jaarverslag. 
 
Jan Dekker 
fractievoorzitter CDA Krimpenerwaard 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Voorwoord 
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Hieronder hebben we de belangrijkste kwesties waar we ons voor (mede) hebben ingezet uitgelicht. 
We willen hiermee beknopt verantwoording afleggen over onze activiteiten. 

 
Jeugdgemeenteraad 
Op de voorkant van dit jaarverslag ziet u een foto van het spel ‘Democracity’, genomen in onze 
raadzaal in Lekkerkerk. Vorig jaar werd een CDA-motie om te komen tot een 
jeugdgemeenteraad unaniem aangenomen. In de maanden die volgden is een werkgroep 
vaunit de gemeenteraad aan de slag gegaan met de uitwerking: hoe betrekken we de jongeren 
het beste bij de lokale politiek? Van september tot november 2019 hebben maar liefst twaalf 
scholen met hun groep 7 (en soms ook 8) meegedaan met het spel ‘Democracity’ van 
ProDemos, waarin de kinderen een stad mochten bouwen. Maar, wat is er allemaal nodig in 
een stad? Een ziekenhuis, een winkel, een park, een skatebaan? O wacht, we hebben niet 
voor alles budget... Dat wordt debatteren en proberen om de andere 'partij' over te halen en 
een meerderheid te halen in de stemming. Onze raadsleden waren meerdere malen aanwezig 
om te vertellen over hun werk als raadslid. Leuk om te zien en doen! In februari heeft de raad 
besloten om dit ook in de komende jaren voort te zetten.  
 
Sportaccomodatieplan 
In juni 2019 werd het nieuwe sportaccommodatieplan besproken in de gemeenteraad. In dit 
plan staat beschreven hoe het beheer van de sportvelden en –hallen wordt geregeld met de 
sportclubs. Het plan leverde flink wat kritiek op. En terecht wat ons betreft. Zo was het plan om 
voetbalverenigingen zelf het beheer over hun velden te geven en de tarieven voor de 
binnensport (opnieuw) fors te verhogen met € 6 per uur (de inflatie nog niet 
meegerekend). Een flink aantal verenigingen kwamen inspreken bij de hoorzittingen en 
dienden zienswijzen in tegen het plan, maar een rondje langs de verenigingen leerde ons dat 
een flink aantal niet eens afwisten van het plan. Onze fractie heeft opgeroepen om allereerst 
beter te communiceren met de sportverenigingen en diende een amendement in om eerst 
terug te gaan naar de tekentafel, maar dan samen met de verenigingen. Door niet te 
overleggen en zelfs het nieuwe plan niet goed te communiceren creëer je vanzelf tegenstand. 
De plannen voor de voetbalverenigingen gingen gelijk al de ijskant in, de extra verhoging van 
de tarieven kon ondanks een amendement van onze fractie niet worden tegengehouden. 
Positief was dat de tennisverenigingen zelf met elkaar in gesprek waren gegaan en er mooie, 
gebalanceerde afspraken konden worden ‘afgehamerd’ door de gemeenteraad. 
 
Besluit oeververbinding 
Onze fractie was blij met het besluit van de provincie in juli 2019 om geen brug aan te leggen 
tussen Krimpen aan de Lek en Ridderkerk. Het genomen besluit heeft altijd de voorkeur gehad 
van onze fractie: geen brug (en daarbij behorende 'snelweg' door onze polder), maar wel het 
moment proberen te pakken om de doorstroming bij de Algerabrug te verbeteren. Want dat er 
iets moet gebeuren is duidelijk. We stemden tegen het zogenoemde Gebiedsbod met 4.000 
extra woningen, omdat de consequenties voor ons wegennet en het landschap te onduidelijk 
waren. Zou er bijvoorbeeld een snelweg door onze polder komen, met alle nadelige gevolgen 
voor ons landschap, bodem en leefbaarheid van dien? We wilden ook zeker zijn dat onze 
inwoners die naar het westen reizen, straks minder in de file staan. Die zekerheid kon niet 
worden gegeven. Met deze beslissing is de toekomst van ons mooie landschap gewaarborgd. 
Tegelijkertijd moet de bereikbaarheid van onze gemeente, bij de Algerabrug en op de 
provinciale wegen, sterk worden verbeterd. Met het besluit om daar een flinke zak met geld 
voor beschikbaar te stellen zijn wij dus content. Tegelijkertijd wordt er al jaren onderzoek 
gedaan en gesproken over oplossingen voor de Algerabrug, tot nu toe zonder al te veel 
resultaat. Het geld zal dan ook moeten worden besteed aan aantoonbare oplossingen, al zal 
de uitwerking daarvan complex zijn. Een mooie uitdaging voor onze buurgemeenten waar we 
als Krimpenerwaard graag in mee denken! 

 Uitgelicht 
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Energietransitie 
Sinds afgelopen najaar kent onze gemeenteraad een werkgroep ‘Energietransitie’. Ons 
raadslid Kees Larooij is lid van deze werkgroep en sinds het vertrekken van Pieter Neven als 
wethouder naar Bde voorzitter. De opgave voor de energietransitie is groot en dus is 
samenwerking geboden. Nederland heeft haar energieopgave verdeeld over 30 regio's. 
Krimpenerwaard zit in de regio Midden-Holland en werkt daar nauw samen met de andere 
gemeenten. In 2021 moet onze gemeente een plan hebben hoe zij in 2050 energieneutraal wil 
zijn. Bij het opstellen van dit plan wordt de werkgroep intensief betrokken. Ons uitgangspunt 
is dat we de kansen in de energietransitie zien en dat we die kansen ook moeten pakken. Door 
samenwerking binnen de Krimpenerwaard moet het mogelijk zijn om de kosten te beperken 
en de opbrengsten ten goede laten komen aan onze eigen inwoners. Dan zijn het niet langer 
de grote multinationals die de winsten pakken (want die worden gemaakt bij energie!), maar 
de inwoner die deelneemt aan de nieuwe vorm van energie opwekken. Kortom: met elkaar 
bezien hoe we (de kosten van) het energiegebruik kunnen beperken én kijken hoe we de 
opbrengsten voor eigen inwoners kunnen vergroten! 
 
Welzijnsstichtingen 
In januari 2020 kwam een toekomstrapport over onze drie welzijnsstichtingen (SWOK-midden, 
Stichting WON en SWOS) uit. Het rapport is kortgezegd vernietigend over het gemeentelijk 
beleid. Zo staat er in het rapport dat duidelijk beleid wordt gemist, er onvoldoende kennis is bij 
de gemeente en de welzijnsstichtingen het maar moesten doen met vage afspraken. Mede 
naar aanleiding van de gesprekken in de afgelopen maanden hebben de drie 
welzijnsstichtingen zelf het besluit genomen om een fusietraject te starten. Een traject dat 
alleen kan slagen als onze gemeente flink aan de slag gaat met goed welzijnsbeleid. Als CDA-
fractie hebben we, samen met o.a. de PvdA en SGP, regelmatig aangedrongen op betere 
communicatie en verstandshoudingen en meer strategische sturing vanuit het college. Steeds 
werd beterschap beloofd. Onze fractie is blij dat de welzijnsinstellingen inmiddels elkaar 
hebben gevonden. Fusie was voor ons nooit een doel op zich, maar alleen mogelijk als alle 
drie de welzijnsstichtingen er zelf achter zouden staan. Dat heeft even geduurd, maar dit zijn 
processen van lange adem. Er liggen daarnaast nog genoeg complexe vervolgvragen, hoe om 
te gaan met de subsidiëring, de huisvestingskosten, etc. Liever iets meer tijd zodat het 
zorgvuldig gaat dan haastige spoed… Wat ons betreft zijn we dat verplicht aan de ruim 600 
vrijwilligers die zich elke week inzetten voor de medemens, zorgvuldigheid is geboden. Als 
gemeenteraad hebben we afgesproken om samen met de welzijnsstichtingen het jaar 2020 te 
gebruiken om te komen tot een goed welzijnsbeleid. Als we het samen doen, gaat dat lukken! 
 
Bestuurlijke vernieuwing 
Als gemeenteraad ontkom je er niet aan om soms ook in de spiegel te kijken: werken we wel 
voldoende efficiënt en effectief? Zijn we voldoende in gesprek met onze burgers? Zijn we 
efficiënt in het vergaderen? Denken we voldoende na over wat er moet gebeuren en hebben 
we voldoende scherp wat er op ons af komt? Om ons heen kijkende levert al snel op dat het 
best een tikkeltje beter kan. We vergaderen vaak te lang en betrekken de burgers vaak te laat 
bij de plannen. Met de nieuwe griffier is vorig jaar een commissie ‘Bestuurlijke Vernieuwing’ 
opgestart, waarvan ons raadslid Kees Larooij de laatste maanden als voorzitter mocht 
fungeren. Het heeft onder andere geresulteerd in een nieuw vergadermodel waarmee we eerst 
samen met de burgers en/of organisaties aan beeldvorming doen en daarna pas als raad en 
college erover in gesprek gaan. Ook zijn er nieuwe ‘instrumenten’ waarmee we als raad meer 
de mogelijkheid hebben om bijvoorbeeld hoorzittingen te houden. De eerste maanden lopen 
goed. Echter, een ander vergadermodel is leuk, maar het zal met name de houding moeten 
zijn die we met zijn allen moeten veranderen. Naar een overheid die betrokken is en het doet 
‘met elkaar en voor elkaar’. 
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Huisvesting gemeentekantoren 
Op 18 februari 2020 presenteerde het college plannen voor de huisvesting van de eigen 
gemeentekantoren. In opdracht van het college onderzocht een extern ingehuurd bureau vier 
alternatieven, waaronder renovatie huidige gemeentekantoren, uitbouwen van een paar 
gemeentekantoren en het bouwen van één nieuwe gemeentehuis (kosten à € 30 miljoen). Uit 
dit onderzoek komt de nieuwbouw van één gemeentehuis als beste uit de bus. Nu is het best 
begrijpelijk dat vanuit bestuurlijke overwegingen één locatie de voorkeur verdient, maar dat 
daarmee de dienstverlening beter wordt is redelijk vergezocht. Voor leidinggevenden zal het 
onderling overleg met andere afdelingen minder tijd vergen, maar de klantvriendelijkheid aan 
het loket naar de burger toe wordt er heus niet beter door. Onze fractie is aan het rekenen 
geslagen met de cijfers die de basis vormen van het onderzoek en stelt daar de nodige 
vraagtekens bij. Met name de reistijdcijfers blijken niet te kloppen. Wordt vervolgd! Daarnaast 
blijven wij pleiten voor een gemeentelijke servicepunt in de verschillende grotere kernen in 
plaats van één gemeentehuis met één klantcontactcentrum. 
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Commissieleden      Fractiesecretaris 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
Kijk op onze website voor de actuele contactgegevens. 
 

 Onze mensen 

Jan Dekker 
Fractievoorzitter 

Irma Bultman 
Raadslid 

Kees Larooij 
Raadslid 

Norbert Arnold 
Commissielid 

Marc Advocaat 

Commissielid 

Coen Hoogendijk 

Fractiesecretaris 

Frank Moné 
Commissielid 

Hans Verkerk 
Commissielid 
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Raadsvoorstellen 
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2-april 
Verzoekbesluit onteigening 
Gebiedsovereenkomst Veenweiden 

T V V V V V V V V V V 

2-april In te brengen Gebiedsbod Krimpenerwaard T V V T T V V V T V T 

14-mei 
Voordracht benoeming lid Raad van Toezicht 
OZHW 

V V V V V V V V V V V 

14-mei BP Voorstraat 12, Lekkerkerk V V V V V V V V V V V 

14-mei Wijziging gemeenschappelijke regeling SVHW  V V V V V V V V V V V 

14-mei 
Aanvraag ontheffing provincie inzake 
melkgeitenhouderij MooiMekkerland 

V V V V T V T V V T V 

15-mei Subsidieplafonds 2020 V V V V T T V V V V V 

15-mei 
Rekenkamercommissie onderzoek ‘Verkenning 
Decentralisaties’ 

V V V V V V V V V V V 

15-mei Reglement van Orde voor de Raad 2019 V V V V V V V V V V V 

15-mei Verordening op de Raadscommissies 2019 V V V V V V V V V V V 

11-juni Wijziging verordening starterslening V V V V V V V V V V V 

11-juni Zienswijze Veiligheidsregio Midden-Holland V V V V V V V V V V V 

11-juni Zienswijze Regio Midden-Holland V V V V V V V V V V V 

11-juni Zienswijze Groenalliantie V V V V V V V V V V V 

11-juni Zienswijze GR Bureau OVL V V V V V V V V V V V 

11-juni Zienswijze Streekarchief HM V V V V V V V V V V V 

11-juni Zienswijze Ingenieursbureau Krimpenerwaard V V V V V V V V V V V 

11-juni Zienswijze Omgevingsdienst Midden-Holland V V V V V V V V V V V 

11-juni Actualisatie Huisvestingsverordening V V V V V V V V V V V 

11-juni 
BP Middelland 61, Krimpen aan  
de Lek 

V V V V V V V V V V V 

11-juni 
Aanvullend verzoekbesluit onteigening 
Gebiedsovereenkomst Veenweiden 

T V V V V V V V V V V 

11-juni Investeringskrediet MFA Vogelweide V V V V T V V V V V V 

11-juni 
Benoeming leden ad interim Raad van Toezicht 
Stichting Onderwijs Primair 

V V V V T V V V V V V 

11-juni Zienswijze Promen V V V V V V V V V V V 

11-juni Zienswijze SVHW  V V V V V V V V V V V 

11-juni 
Zienswijze Regionale Dienst Openbare 
Gezondheidszorg 

V V V V V V V V V V V 

11-juni Verantwoording fractievergoedingen 2018 V V V V T V V V V V V 

9-juli 
Evaluatie voortgang prestatieafspraken 
Zilvermuseum 

V V V V V V V V V V V 

9-juli 
Verordening onderzoek doelmatigheid en 
doeltreffendheid 

V V V V V V V V V V V 

9-juli Jaarstukken 2018 V V V V V V V V V V V 

9-juli Eerste tussentijdse rapportage 2019 V V V V V V V V V V V 

9-juli Kadernota 2020 en Meerjarenraming 2021-2023 V V V V V V V V V V V 

10-juli Sportaccommodaties  V V V T T V V V V T V 

10-juli Kadernota Cultuur V V V V V V V V V V V 

10-juli 
Archiefverordening gemeente Krimpenerwaard 
2019 

V V V V V V V V V V V 

10-juli Aanvraag vangnetuitkering Participatiewet 2018 V V V V V V V V V V V 

24-sept Benoeming leden Auditcommissie V V V V V V V V V V V 

24-sept 
Instelling Raadsbrede Commissiewerkgroep 
Energietransitie 

V V V V V V V V V V V 

 Hoe hebben wij gestemd? 
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24-sept Evaluatie APV Krimpenerwaard 2018 V V V V V V V V V V V 

24-sept BP IJsseldijk-Noord 10-11, Ouderkerk a/d IJssel V V V V V V V V V V V 

24-sept 
Vestigen gemeentelijk voorkeursrecht op 
percelen ten oosten kern Gouderak 

V V V V T V V V V V V 

24-sept BP AZS-terrein Schoonhoven V V V V V V V V V V V 

24-sept Notitie uitwerking woonvisie naar kernen V V V V V V V V V V V 

24-sept 
Rekenkamercommissie Onderzoek 
Verkeersveiligheid rondom scholen 

V V V V V V V V V V V 

24-sept Wijzigen protocol Klachtenbehandeling V V V V T V V V V V V 

24-sept Introductie BOB-vergadermodel V V V V T V V V V V V 

5-nov 
Verordening maatschappelijke ondersteuning en 
jeugd 

V V V V V V V V V V V 

5-nov Wijzigen statuten GR Bureau OVL V V V V V V V V V V V 

5-nov Wijziging gemeenschappelijk regeling ODMH V V V V V V V V V V V 

5-nov 
Voorbereidingskrediet voor uitvoering van de 
ruimtelijke ontwikkeling van de kern Gouderak 

V V V V V V V V V V V 

5-nov Retailvisie Krimpenerwaard V V V V V V V V V V V 

5-nov Subsidiejaarplan 2020 V V V V V V V V V V V 

5-nov BP Oost-Vlisterdijk 30-36, Vlist V V V V T V V V T T V 

5-nov 
Correctie Onteigeningslijst behorend bij 
verzoekbesluit 11 juni 2019 Veenweiden 

V V V V V V V V V V V 

5-nov Dekking kosten beroepsfase BP Natuurgebieden V V V V V V V V V T V 

5-nov Verordening Individuele Inkomenstoeslag 2018 V V V V V V V V V V V 

5-nov Verordening Maatschappelijke Participatie 2018 V V V V V V V V V V V 

5-nov 
Krediet voor het doen van strategische grond- en 
vastgoedaankopen 

V V V V V V V V V V V 

5-nov Lidmaatschap werkgeversvereniging GR’en V V V V V V V V V V V 

5-nov Instructie Griffier V V V V V V V V V V V 

5-nov Evaluatie spreektijden V V V V V V V V V V V 

5-nov BOB-Model V V V V V V V V V V V 

12-nov Tweede Tussentijdse Rapportage 2019 V V V V T V V V V V V 

12-nov Meerjarenbegroting 2020-2023 V V V V V V V V V V V 

12-nov Verordening Woonlasten 2020 V V V V T V V V V V V 

12-nov Belastingverordeningen 2020 T V V T T V V V V T T 

10-dec 
Herbenoeming voorzitter en lid RKC 
Krimpenerwaard 

V V V V V V V V V V V 

10-dec Wijziging verordening havengelden 2019 V V V V T V V V V V V 

10-dec Verordening Commissie Bezwaarschriften V V V V V V V V V V V 

10-dec Slotwijziging 2019 V V V V V V V V V V V 

10-dec Overheveling budgetten van 2019 naar 2020 V V V V V V V V V V V 

10-dec Najaarsrapportage Groenalliantie 2019 V V V V V V V V V V V 

10-dec 
Interesseren van inwoners en jeugd lokale 
politiek 

V V V V V V V V V V V 

10-dec Zienswijze Ondernemingsplan Promen 2020 V V V V V V V V V V V 

10-dec 
BP Oosteinde 4 en pr. Beatrixstraat 3, 
Berkenwoude 

V V V V T V V V V V V 

10-dec Nota Dierenwelzijn 2019-2022 V V V V T V V V V T V 

10-dec 
Rekenkamercommissie Onderzoek 
Duurzaamheid 

T V V T V V V V T T T 

10-dec Verordening cliëntenraad Participatiewet V V V V V V V V V V V 

10-dec Nieuwbouw Sporthal de Meent, Schoonhoven V V V V V V V V V V V 

10-dec Over- en ondercapaciteit voetbalvelden V V V V T V V V V V T 

10-dec Strategische agenda regio Midden-Holland V V V V V V V V V V V 

21-jan 
Voornemen fusie Prins Bernhardschool en Het 
Schateiland 

V V V V T V V V V V V 

4-feb Verordening werkgeverscommissie V V V V V V V V V V V 
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4-feb 
Concept Regionaal Beleidsplan VRHM 2020-
2023 

V V V V V V V V V V V 

4-feb 
BP Hoofdstraat-Joost van den Vondelstraat, 
Krimpen a/d Lek 

V V V V V V V V V V V 

4-feb 
Vestiging voorkeursrecht Meidoornstraat 2, 
Bergambacht 

V V V V V V V V V V V 

4-feb Nota Gezondheid Krimpenerwaard 2020 V V V V V V V V V V V 

4-feb 
Bestemmingsplan Provincialeweg 23B, 
Haastrecht 

V V V V V V V V V V V 

4-feb 
Suppletie-uitkering bommenregeling ‘Beijerse 
Bocht’ 

V V V V V V V V V V V 

4-feb 
Suppletie-uitkering bommenregeling ‘Kadijks 
laan’ 

V V V V T V V V V V V 

4-feb Verkoop aandelen Eneco V V V V T V V V V V V 

4-feb BOB Instrumenten en Monitoring V V V V V V V V V V V 

4-feb Uitgangspunten Regionale Energie Transitie V V V V V V V V V V V 

 
Voor de inhoud van de raadsvoorstellen, de onderliggende documenten en de gesproken tekst  
verwijzen wij naar het raadsinformatiesysteem iBabs op de website van onze gemeente. 

 

Moties en amendementen 
ingediend of gesteund door CDA 

Samen met Resultaat 

18-maart Gebiedsbod, de versterking van de Krimpenerwaard  - Verworpen 

2-april Bloemzaad in de bermen 
CU, VVD, VGBK, 
D66, W18, SGP 

Overgenomen 

2-april 
Pilot verbod varend ontgassen (indieners VVD, CU, 
VGBK, D66) 

- Aangenomen  

14-mei Oude brug voor Veerport PK Aangenomen 

14-mei Verhogen subsidieplafonds SGP, CU, PVDA, D66 Aangenomen 

15-mei Zittend spreken (indiener W18) - Aangenomen 

15-mei Tegengaan oplaten ballonen (indiener CU) - Aangenomen 

15-mei 
Onderzoek verkabeling hoogspanningslijn (indieners 
SGP, PK) 

- Aangenomen  

11-juni 
Stimuleren deelname burgers-bedrijven Krimpenerwaard 
aan opgave (regionale) energietransitie 

W18, SGP, PK, 
PVDA 

Aangehouden  

9-juli 
Jaarrekening 2018- geld voor jeugdzorg (indieners CU, 
VGBK, D66, VVD, LO1) 

- Aangenomen  

9-juli 
Extra bode tarieven binnensport (indieners CU, VGBK, 
D66, VVD, LO1) 

- Aangenomen 

9-juli Besteding opbrengst precarioheffing kabels en leidingen 
SGP, D66, CU, 
VGBK 

Aangehouden 

9-juli Tarieven havengelden en walstroom SGP Aangehouden  

9-juli Buurtsportcoaches - Verworpen 

9-juli Beperken externe binnenhuur - Verworpen 

9-juli 
Gratis OV voor AOW gerechtigden met een inkomen tot 
120% van bijstandsniveau (indiener PVDA) 

- Aangenomen  

9-juli 
Onderzoek naar middenhuur woningen (indieners VDD, 
Lo1, CU, D66 

- Aangenomen 

9-juli Verkeersveiligheid in de kernen VVD, CU, D66 Aangenomen 

9-juli Servicepunten in de grotere kernen - Verworpen  

9-juli Realisatie proef tiny houses (indiener CU) - Aangenomen  

9-juli Incidentele subsidie cultuur (indieners VVD, CU) - Aangenomen  

9-juli Onderzoek haalbaarheid nachtbus  
D66, VVD, CDA, Lo1, 
PvdA, CU, VGBK 

Aangenomen  

10-juli Extra verhoging binnensporttarieven  - Verworpen 

10-juli Kleine speelveld FC Perkouw - Verworpen  

10-juli Kleine veldje FC Perkouw (indiener VGBK) - Aangenomen 

10-juli Voetbalverenigingen (indiener CU) - Aangenomen  
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24-september Ondersteuning bij beeldvorming aanpak IHC-terrein - Aangehouden 

5-november 
Wijzigen punt 12 subsidiejaarplan (indieners VVD, CU, 
D66, LO1) 

- Aangenomen 

5-november Subsidiejaarplan 2020 - welzijnsstichtingen PVDA, W18 Aangenomen 

12-november Volledig afschaffen hondenbelasting per 2020 W18, PK, DK Verworpen 

12-november Tarieven toeristenbelasting - verworpen 

12-november 
Geen inflatiecorrectie toeristenbelasting (indieners CU, 
VVD) 

- Aangenomen 

12-november Verlagen tarief toeristenbelasting (indiener PK) - Verworpen 

12-november Tarieven afvalstofheffing 
SGP, DK, W18, CU, 
VVD, PK 

Aangenomen 

12-november Tarieven havengelden SGP Verworpen 

12-november Structureel begrotingsevenwicht (indieners CU, VVD) - Aangenomen 

12-november Onderhoud groenvoorziening - Verworpen 

12-november Waterbus (indiener PK) - Verworpen 

12-november Ambulances (indiener PK) - Verworpen 

12-november Bereikbaarheid kernen (indiener SGP) - Aangenomen 

12-november 
Oproep tot ontwerp vlag (indieners D66, CU, PVDA, 
W18, Lo1, DK) 

- Aangenomen  

12-november 
Kleur en groen in de kernen (indieners PK, PVDA, SGP, 
D66, CU, W18, VGBK) 

- Aangenomen 

12-november Vertier voor jongeren (indieners PK en Lo1) - Verworpen 

12-november Aanpassing regel in cultuurnota PK Verworpen  

12-november Evenement hartstikke sociaal bokaal Krimpenerwaard 
PK, VVD, PVDA, 
VGBK, D66, CU, 
LO1, W18, DK, SGP 

Aangenomen  

12-november Aansluiting bij prachtlint 
PK, CU, VGBK, W18, 
DK, SGP, PVDA 

Aangenomen 

12-november Planning RES (indiener SGP) - Aangenomen  

12-november CAO onderkant arbeidsmarkt (indiener PVDA) - Aangenomen  

12-november Regels en vergunningen VVD Aangenomen  

10-december Huurbedrag FC Perkouw PK, W18 Verworpen 

10-december Renoveren overcomplete velden PK, W18 Verworpen 

10-december Afschaffen verhuurdersheffing (indiener PK) - Verworpen 

4-februari Ons Polderbad (indiener VGBK) - Aangenomen  

4-februari Rekeningrijden Algeracorridor (indiener PK - Aangenomen  

 
 
 

 
Gemeenteraadsleden hebben verschillende wettelijke instrumenten om hun taken uit te oefenen. Zo 
zijn er een aantal instrumenten om invloed uit te oefenen op de besluitvorming en om de taken van 
het college van burgemeester en wethouders te controleren. Er kunnen schriftelijke of mondelinge 
vragen gesteld worden en er kunnen amendementen of moties ingediend worden. Ook kunnen 
raadsleden onderwerpen agenderen voor een raadsvergadering of kunnen ze een initiatiefvoorstel 
indienen. Onze fractie heeft dit jaar de volgende instrumenten ingezet: 

 
Schriftelijke/technische vragen 
 

25 april Sloopwerk Buiten de Veerpoort Schoonhoven 

29 april Vragen naar aanleiding van raadsvoorstel MooiMekkerland 

7 juni Vragen naar aanleiding van het sportaccommodatieplan 

25 juni Vragen naar aanleiding van de verordening onderzoek doelmatigheid en 
doeltreffendheid 

10 juli Handhaving op onderhoudsacties tegen distels ed 

10 juli Stand van zaken duurzaamheidsacties  

 Raadsinstrumenten 
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13 augustus Vragen over het leerlingenvervoer voor hoogbegaafde leerlingen 

4 november Onderhouds- en verkeerssituatie Marktveld Haastrecht 

19 november Vragen over aanbestedingen groenonderhoud 

19 november Vragen over het ontraden van motie over lokale aanbesteding groenonderhoud 

13 december Vragen over het onderzoek gemeentekantoren 

6 februari Vragen over parkeerbeleid deel Oude Singel Schoonhoven 

19 februari  Vragen over verkeerssituatie Dijklaan Bergambacht 

 
Vragenhalfuur 
 

9 april Uitvoering motie Sociale Eenzaamheid 

16 april Intentieovereenkomst Beheercollectief Krimpenerwaard 

14 januari Vragen om lage MKB-notering 

 
Uitgelichte moties en amendementen 
 
Oude brug Veerpoort Schoonhoven 
Op 14 mei 2019 heeft onze fractie samen met de fractie van Pro Krimpenerwaard een motie 
ingediend om de historische brug die voor de Veerpoort in Schoonhoven onder het straatwerk 
ligt, zichtbaar te maken. Dit kan bijvoorbeeld door het plaatsen van een glazen plaat. De motie 
is aangenomen en medio 2020 verwachten we als fractie een definitieve reactie van het 
college of dit mogelijk is. 
 
Huisbezoeken welzijnsstichtingen 
In voorgaande jaren voerden de welzijnsstichtingen zogenoemde preventieve huisbezoeken 
uit bij 70+-ers in onze gemeente. Een uiterst effectief middel om eenzaamheid tegen te gaan 
en de inwoners te wijzen op de verschillende activiteiten en soorten hulp die de 
welzijnsstichtingen kunnen bieden. Met het ingaan van de AVG-wetgeving is de gemeente 
gestopt met het verstrekken van contactgegevens aan de welzijnsstichtingen. Verschillende 
raadsvragen en discussies met onze fractie leverde niets op. Door de privacywetgeving zou 
het niet meer mogelijk zijn. Dit kon niet waar zijn. De welzijnsstichtingen en de tientallen 
vrijwilligers stonden te popelen om weer aan de slag te gaan met de huisbezoeken. Gelukkig 
lieten de welzijnsstichtingen het hierbij niet zitten en vonden ze een constructie die de 
gemeente Rotterdam gebruikt om dit op een verantwoorde manier toch te regelen! Via onze 
fractie kon dit weer worden doorgestuurd naar de wethouder en ambtenaren, waarna het kon 
worden geregeld! 
 
Beperken externe inhuur  
In het afgelopen jaar heeft onze fractie middels moties en vragen haar zorgen geuit over het 
toenemende percentage aan externe inhuur, bijvoorbeeld van adviesbureau’s. Dit is wat ons 
betreft alleen nodig als zeer specifieke kennis nodig is, die niet binnen het ambtelijk apparaat 
aanwezig is. Door eigen ambtenaren meer vertrouwen te geven, kunnen we de externe inhuur 
verminderen. Concrete toezeggingen vanuit het college om hiermee aan de slag te gaan zijn 
er helaas nog niet gekomen. 
 
FC Perkouw 
Met het nieuwe sportaccomodatieplan zou het kleine trapveldje van FC Perkouw niet meer 
worden gerenoveerd op kosten van de gemeente. Dit in verband met een ingewikkelde 
rekenmethode vanuit de KNVB, waardoor het veldje als overcapaciteit werd gezien. In praktijk 
blijkt dit veldje juist essentieel te zijn voor de club om hun pupillen te kunnen blijven trainen. 
Gelukkig is besloten om dit veldje, vooralsnog éénmalig, te renoveren op kosten van de 
gemeente. De realiteit gaat altijd boven rekenmethodes wat ons betreft! 
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Havengelden en toeristenbelasting 
In 2019 werden de tarieven van walstroom en havengelden met maar liefst 44% verhoogd. 
Deze stijging leidt tot het mijden van schippers en passanten om aan te leggen in onze 
gemeente. Immers, omliggende gemeenten zijn veel goedkoper. Helaas heeft een 
amendement, ingediend met de SGP-fractie, om deze stijging ongedaan te maken niet 
geholpen. Daarnaast werd een poging om de verhoging van de toeristenbelasting ongedaan 
te maken, ook verworpen. 
 
Vereenvoudigen van regels en vergunningen 
Een motie samen met de VVD-fractie om de regelgeving en vergunningverlening voor 
ondernemers te vereenvoudigen, werd op 12 november 2019 aangenomen. We zijn benieuwd 
wat de uitkomst is! 
 
Servicepunten 
Het was een specifiek punt in ons verkiezingsprogramma: niet één gemeentelijk loket in 
Stolwijk, maar ook servicepunten in de grotere kernen van onze gemeente om gemeentelijke 
zaken te kunnen regelen, zoals het ophalen van paspoorten ed. Met de toetreding van Lokaal 
op 1 in de coalitie hadden we gehoopt dat dit ook zou gaan gebeuren, immers zij waren samen 
met ons medestander voor servicepunten. Helaas is er met de nieuwe coalitie op dit punt niets 
gebeurd. Onze fractie blijft zich hiervoor inzetten!  
 
Aanbesteding groen 
Er zijn veel klachten over het onderhoud van het groen in onze gemeente. Een aantal jaren 
geleden is het groenonderhoud Europees aanbesteed. Dit betekent dat een grote partij van 
buiten onze gemeente eens in de zoveel tijd met grote machines het groen komt maaien. Wat 
ons betreft moet bij het aflopen van dit contract gekozen worden voor het opdelen van onze 
gemeente in aparte kavels, waardoor lokale hoveniers en aannemers het onderhoud kunnen 
uitvoeren. Helaas blijft het college volhouden dat dit niet mogelijk is. Wij hebben hier onze 
bedenkingen bij. 
 
Drugsoverlast 
Wij blijven klachten krijgen van inwoners over drugsoverlast in de buurt. In elke kern zijn er wel 
plekken aan te wijzen waar regelmatig gedealt wordt, waaronder zelfs speeltuinen en 
schoolpleinen. Onze fractie heeft de burgemeester gevraagd om meer te handhaven en 
klachten van inwoners serieus te nemen. De beperkte capacitieit van de politie is hierbij het 
probleem, het heeft ook niet de hoogste prioriteit. Wat ons betreft zou dit wel prioriteit moeten 
hebben, naast overlast maakt drugs meer kapot dan je lief is! 
 
CAO onderkant arbeidsmarkt 
Afgelopen najaar had onze gemeenteraad een primeur met de eerste ‘motiemarkt’. Tijdens 
deze avond konden inwoners en organisaties ideeën meegeven met de partijen. Een aantal 
leuke ideeën werden overgenomen door de partijen en ook aangenomen. Zo diende onze 
fractie samen met de PvdA en Dierbaar Krimpenerwaard een motie in om samen met de VNG 
te komen tot een CAO voor werknemers aan de onderkant van de arbeidsmarkt (met name 
beschut werk). 
 
Nieuwsbrieven 
In het afgelopen jaar heeft het CDA Krimpenerwaard 6x een nieuwsbrief verzonden. Deze 
nieuwsbrief wordt verzonden naar onze leden. Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden 
om de nieuwsbrief ook te ontvangen. 
 
11 april 2019  Nieuwsbrief april 
19 juni 2019  Nieuwsbrief juni 
18 november 2019 Nieuwsbrief november 
21 december 2019 Kerst- en nieuwjaarsgroet 

http://eepurl.com/bSXWGT
https://mailchi.mp/00cd4659e751/nieuwsbrief_maart_2019-1835029?e=d7d1028290
https://mailchi.mp/95588dd977ad/nieuwsbrief_juni_2019?e=d7d1028290
https://mailchi.mp/928bea62e0e6/nieuwsbrief_november_2019?e=d7d1028290
https://mailchi.mp/fc05b0506d4f/nieuwsbrief_december_2019?e=d7d1028290
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24 februari 2020 Nieuwsbrief februari 
23 maart 2020 Brief ‘Corona en de lokale politiek’ 
 
Op bezoek bij 
Het afgelopen politieke jaar heeft onze fractie verschillende werkbezoeken afgelegd. 
 
Schoonmaakactie Oppderduit          Werkbezoek Team Sportservice  

 
Werkbezoek Van der Wal Berkenwoude         Werkbezoek Natuurboerderij Hoeve Stein 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Werkbezoek Beheereenheid Stolwijk 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

https://mailchi.mp/f3884b02465c/nieuwsbrief_februari_2020?e=d7d1028290
https://mailchi.mp/2d682f964575/nieuwsbrief_corona?e=d7d1028290

